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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

Datum konání: 30. 8. 2021 

Za zřizovatele byli přítomni:  

Lukáš Volánek, DiS.  

Mgr. Barbara Jungmannová 

Ing. Petr Klíma 

 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 

Lucie Heroudková 

Lenka Kaniová 

Jana Lokajová 

 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 

PaedDr. Jaroslava Kroupová 

Mgr. Pavla Šoltésová 

Ing František Pokorný 

 

Omluveni: všichni členové byli zasedání přítomni 

Jednání svolal ředitel školy Mgr. Petr Řezníček 

Program zasedání: 

1. Zahájení zasedání ŠR a přivítání nových členů ŠR 

2. Ověření usnášeníschopnosti školské rady 

3. Volba předsedy školské rady 

4. Schválení dodatku ŠVP Roscestník II 

5. Schválení nové podoby školního řádu 

6. Diskuse 

7. Závěr 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin panem ředitelem Mgr. Petrem Řezníčkem, který 

přivítal všechny přítomné a popřál jim k jejich zvolení za členy Školské rady. Zapisovatelem 

byla určena Jaroslava Kroupová, ověřovatelé: Šoltésová, Pokorný 

 

ad 2) Pan ředitel ZŠ Rosice, Mgr. Petr Řezníček konstatoval, že je přítomno devět z devíti členů 

školské rady a školská rada je usnášeníschopná. Pan ředitel rovněž navrhl program zasedání. 

Hlasování: pro- 9 členů, proti- 0, zdržel se - 0  

 

ad 3) Mgr. Petr Řezníček objasnil funkci ředitele v souvislosti se školskou radou (ŠR). 

Ředitel školy není členem ŠR, svolává první ustavující zasedání a řídí je do zvolení předsedy 
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ŠR. Dalších zasedání ŠR se účastní na pozvání ŠR. Pan ředitel se dotázal, zda jsou návrhy na 

předsedu ŠR. Paní Kroupová za pedagogické pracovníky navrhla Ing. Pokorného. Další návrh 

nebyl podán.  

Hlasování: pro- 8 členů, proti- 0, zdržel se – 1 (Ing. Pokorný)  

Pan Ing. František Pokorný byl zvolen předsedou ŠR. Všem přítomným poděkoval za důvěru.  

 

ad 4) Školská rada řízená již nově zvoleným předsedou projednala dodatek k ŠVP Roscestník 

II.   

P. Kroupová zdůvodnila, proč byl Dodatek zpracován, a které základní informace obsahuje. 

Proběhla diskuse k tomuto tématu. 

P. Jungmannová vznesla dotaz, zda má škola dostatek vyučujících informatiky. Odpověděl p. 

Pokorný, že personálně výuku máme zajištěnou, i když ne všichni vyučující mají tuto 

aprobaci vystudovanou. 

P. Kaniová vyjádřila obavu, aby děti netrávily moc času na počítačích a aby nebyly zadávány 

všechny domácí úkoly s nutností elektronického zpracování. 

Hlasování: pro- 9 členů, proti- 0, zdržel se - 0  

 

ad 5) Školská rada projednala Novou podobu školního řádu platného od 1.9.2021.  K této 

úpravě byly dopředu zaslány tři připomínky, které podala paní Lokajová: 

1. na str. 3 ŠŘ byla ponechána odrážka, za kterou nenásledovala žádná věta – jednalo se o 

opomenutí, bylo odstraněno. 

2. a 3. připomínka byla ke str. 10, kde p. Lokajová požádala o doplnění ke klasifikaci chování 

tak, aby se pro 2. a 3. stupeň z chování doplnilo, že tento stupeň z chování obdrží žák i tehdy, 

když se proviní hrubými útoky proti spolužákům – ostatní členové vyjádřili tomuto návrhu 

podporu. 

Nové znění s červeně vyznačeným doplněním bylo schváleno takto: 

Stupeň 2 (uspokojivé)  

Chování žáka je v podstatě v souladu s pravidly chování a s ustanoveními školního řádu. 

Dopustí se buď závažnějšího přestupku, nebo se opakovaně dopouští méně závažných 

přestupků. Narušuje činnost kolektivu. Žák je však přístupný výchovnému působení 

a snaží se své chyby napravit. Za závažný přestupek se vždy považuje 3 a více hodin 

neomluvené absence, nošení, distribuce a zneužívání návykových látek v areálu školy 

a při akcích pořádaných školou, opakovaný podvod, hrubé slovní útoky žáka vůči 

zaměstnancům školy nebo spolužákům.  

Stupeň 3 (neuspokojivé)  

Žák se dopustí závažného přestupku proti pravidlům chování nebo školního řádu, 

zpravidla se přes důtku ředitele školy dopouští dalších přestupků, narušuje činnost 

kolektivu nebo se dopouští poklesků v mravním chování. Tento stupeň z chování bude 

vždy udělen za zvláště hrubé slovní a úmyslné fyzické útoky žáka vůči pracovníkům 

školy nebo spolužákům. 

P. Heroudková podala námět k nejasné formulaci ohledně zákazu používat mobily ve 

výuce a o přestávkách. Bylo vysvětleno, že zákaz používat mobily se vztahuje na výuku, 

o přestávkách nebo ve volné hodině mohou žáci mobil použít. Po domluvě byl příslušný 

bod doplněn – viz červené označení: 
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Ve vyučovacích hodinách nesmí žák používat mobilní telefon. Narušování vyučování 

zvukovým signálem mobilu bude považováno za kázeňský přestupek, stejně tak 

pořizování jakýchkoliv záznamů na telefonu jak v době vyučování, tak i o přestávkách. 

Mobilní telefon může být v hodinách zapnutý pouze ve výjimečných situacích 

po domluvě s vyučujícím. 

Dále proběhlo hlasování o nové podobě školního řádu. 

Hlasování: pro- 9 členů, proti- 0, zdržel se - 0  

 

 

ad 6) Diskuse 

Paní Lokajová se ptala na možnost připojení žáka v době nemoci do výuky ve třídě formou 

přenosu obrazu a zvuku ze třídy. Pan Pokorný vysvětlil, že tento způsob připojení není zatím 

možný z důvodu jednak GDPR a jednak z důvodu kapacity datového přenosu. 

Paní Jungmannová řekla, že dcera v době distanční výuky ráda zpracovávala úkoly formou 

projektové výuky. Také pan Volánek se ptal, kolik času má škola, aby se mohla zapojit do 

projektů nad rámec povinného plnění školních výstupů. Paní Kroupová poukázala na to, že 

téměř rok se děti „normálně“ neučily a že teď bude aspoň na první pololetí potřeba pečlivě 

vybírat, které projekty „navíc“ škola bude realizovat. Jsme zapojeni do projektu Šablony III, 

jehož součástí jsou projektové dny ve škole a mimo školu a práce s nadanými žáky. Kromě 

toho škola realizuje i řadu projektových dnů s dlouholetou tradicí.  

Členové se dohodli, že se budou scházet vždy v úterý od 15:00. Další termín zasedání byl 

určen na 12.10. a jednání se bude zabývat projednáním výroční zprávy školy.  

 

Jednání bylo ukončeno v 16:10 hod.  

Zapsala: Kroupová  

Zápis ověřil: Šoltésová, Pokorný 


